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Οι λέξεις αποτελούνται από μικρά κομμάτια που τα λέμε συλλαβές. Ο χωρισμός 

μιας λέξης σε συλλαβές λέγεται συλλαβισμός. Ο συλλαβισμός των λέξεων γίνεται 

με κάποιους κανόνες. 
Κανόνες Συλλαβισμού: 

 

  Κάθε συλλαβή πρέπει να έχει οπωσδήποτε ένα φωνήεν. π.χ. κή – πος  

 

  Ένα φωνήεν μπορεί να αποτελέσει και μόνο του συλλαβή σε μια λέξη. Δύο 

συνεχόμενα φωνήεντα χωρίζονται π.χ. α – έ – ρας  

 

  Ένα σύμφωνο, όταν βρίσκεται ανάμεσα σε δύο φωνήεντα, πηγαίνει στο δεύτερο 

φωνήεν. π.χ. α-γά-πη, έ-χω  

 

  Δύο όμοια σύμφωνα χωρίζονται πάντα στο συλλαβισμό (μμ, νν, λλ, γγ, κ.τ.λ.)  
 

π.χ. άμ – μος , σύν – νε – φο, άλ – λος ,  φεγ – γά – ρι 
 

  Δύο σύμφωνα δε χωρίζονται, όταν από αυτά αρχίζει ελληνική λέξη.  
 

π.χ. πα – τρί – δα  (τρ → τρένο) 
 

 Δύο σύμφωνα χωρίζονται, όταν απ’ αυτά δεν αρχίζει ελληνική λέξη.  
   

                 π.χ. γιορ – τή (δεν υπάρχει ελληνική λέξη που ν’ αρχίζει από ρτ...) 
 

  Το ίδιο συμβαίνει και όταν έχουμε τρία ή περισσότερα σύμφωνα στη σειρά. Δεν 

χωρίζονται όταν από τα δύο πρώτα σύμφωνα αρχίζει ελληνική λέξη.  
 

π.χ. ε – χθρός  (υπάρχει ελληνική λέξη από χθ → χθες) 
 

Χωρίζονται, όταν από τα δύο πρώτα σύμφωνα δεν αρχίζει ελληνική λέξη. 

(Τότε, το πρώτο σύμφωνο συλλαβίζεται με το προηγούμενο φωνήεν, ενώ τα άλλα 

δύο με το επόμενο φωνήεν.) 
 

  π.χ. άν – θρω – πος ( δεν υπάρχει ελληνική λέξη που ν’ αρχίζει από νθ...) 
 

 

 

            Ενότητα 7 : Ιστορίες του χειμώνα 

         Κάτω απ’ το χιόνι 2 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
  

 

 
 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ONOMA: __________________ 

 

 

Κανόνες Συλλαβισμού 
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 Τα δίψηφα σύμφωνα μπ, ντ, γκ, τσ, τζ, δε χωρίζονται.  
 

π.χ. κα – μπά – να,  κα – ντή – λι,  α – γκι – να – ρα,  κα – τσί – κα 
 

  Τα δίψηφα φωνήεντα αι, ει, οι, υι, ου και οι συνδυασμοί αυ και ευ, δε χωρίζονται. 
 

π.χ. μαύ – ρο,  και – ρός,  κού – κλα,  φεύ – γω 
 

  Οι καταχρηστικοί δίφθογγοι όι, όη, άι, αη, ια, υα, εια, οια, δε χωρίζονται. 

π.χ. κο – ρόι – δο, γάι – δα – ρος, αη – δό – νι, δου – λειά, κά – ποια 
 

*Σημείωση : Όταν κάνουμε συλλαβισμό, ανάμεσα στις συλλαβές βάζουμε ενωτικό (-) 

για να χωρίσουμε τις συλλαβές μεταξύ τους.   

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
  

 

 

 

 

 

 

 

 

1. Χωρίζω σε συλλαβές τις παρακάτω λέξεις. 
 

αετός  :  ____________________   ουσιαστικό :  ________________ 

ειρήνη  :  ____________________   αγγίζω :  _________________ 

αγκαλιά  :  ____________________  γέννα :  _________________ 

βιβλίο    :  ____________________  ευλογία :  _________________ 

αρχηγός :  ____________________  εκστρατεία :  _________________ 

αηδόνι   :  ____________________  κατσαβίδι :  _________________ 
 

2. Κυκλώνω τις λέξεις που είναι σωστά χωρισμένες σε συλλαβές. 

πε – ρπα – τώ   άλ - λος   ε – βδο – μά – δα  λά – μπα  

περ – πα – τώ   ά - λλος   εβ – δο – μά – δα   λάμ – πα  

 

αυ - τός     κά - ποιος      άσ – προς              γυα - λί  

αυ – το - ς   κά – ποι -ος      ά – σπρος        γυ - α - λί  

 

Α σ κ ή σ ε ι ς 

 


